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Oœwiadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana Zdrojewskiego

Rok 2009 by³ rokiem obchodów szeœædziesiêciolecia istnienia i dzia³alnoœci pañstwowej szko³y mu-
zycznej w Nowym S¹czu, jedynej takiej szko³y na S¹decczyŸnie, placówki, która wykszta³ci³a wielu
œwietnych muzyków, na przyk³ad Janusza Olejniczaka laureata Miêdzynarodowego Konkursu Pianisty-
cznego imienia Fryderyka Chopina. Wielu uczniów z tej szko³y wygrywa ogólnopolskie i miêdzynarodo-
we konkursy muzyczne.

Dyrekcja nowos¹deckiej pañstwowej szko³y muzycznej od lat boryka siê z problemami zwi¹zanymi
z brakiem funduszy na dokoñczenie przebudowy budynku szkolnego, który zosta³ przekazany przez
miasto Nowy S¹cz w roku 1993. Budynek ten, po³o¿ony tu¿ przy ruchliwej trasie krajowej ³¹cz¹cej Kra-
ków z Krynic¹, nie spe³nia dziœ norm bezpieczeñstwa, jeœli chodzi o uczêszczaj¹cych do szko³y uczniów.
Mo¿liwe jest dokoñczenie adaptacji budynku przekazanego niegdyœ szkole muzycznej w taki sposób,
aby zminimalizowaæ zagro¿enie wynikaj¹ce z s¹siadowania jej z g³ównym ci¹giem komunikacyjnym.

Prowadzona w trzech etapach adaptacja budynku na potrzeby szkolne nie zosta³a zakoñczona. Po
przeprowadzeniu dwóch etapów adaptacyjnych, mimo konsultacji w stosownych departamentach Mi-
nisterstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, nie przyst¹piono do etapu trzeciego, zak³adaj¹cego miê-
dzy innymi przebudowê wejœcia do szko³y, wytyczenie parkingu, odbudowanie skrzyd³a budynku
mieszcz¹cego trzydziestoosobowy internat szkolny, bibliotekê, ma³¹ salê kameraln¹ i sale do zajêæ ryt-
miki. Wieloletnie starania dyrektora szko³y nie przynios³y rezultatu w postaci decyzji o zakoñczeniu ad-
aptacji budynku, o której mowa. Dziœ budynek szkolny jest zbyt ma³y w stosunku do potrzeb
dydaktycznych, brakuje sal do prowadzenia zajêæ indywidualnych i grupowych. S¹decczyzna odczuwa
brak nauczycieli rytmiki, tak bardzo potrzebnych w przedszkolach i innych placówkach edukacyjnych
typu domy kultury, a rozbudowa budynku szkolnego zak³ada mo¿liwoœæ utworzenia dzia³u rytmiki,
gdzie bêdzie mo¿na kszta³ciæ m³odych nauczycieli w tej specjalizacji.

Panie Ministrze! Do mojego oœwiadczenia do³¹czam pismo dyrekcji pañstwowej szko³y muzycznej
w Nowym S¹czu z proœb¹ o dokoñczenie prac adaptacyjnych, kserokopiê pozwolenia na budowê budyn-
ku szkolnego, kosztorys i kserokopiê pism wysy³anych przez dyrektora szko³y do Centrum Edukacji Ar-
tystycznej w Warszawie. Zwa¿ywszy na wielki wk³ad dyrekcji i kadry pedagogicznej pañstwowej szko³y
muzycznej w Nowym S¹czu w kszta³towanie wra¿liwoœci artystycznej m³odego pokolenia Polaków,
wzi¹wszy pod uwagê bogaty w osi¹gniêcia dorobek pracy artystycznej szko³y, du¿¹ iloœæ abiturientów
podejmuj¹cych dalsz¹ naukê w akademiach muzycznych, proszê o rozwa¿enie mo¿liwoœci szybkiego
zakoñczenia prac adaptacyjnych budynku s¹deckiej szko³y muzycznej.
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